
 
 
 
Commissievragen over mogelijke sluiting (van delen) van Café 
Theehuis Bos en Hei (Jan Sint) 
 
 
Aan:  Het college van Burgemeester en Wethouders 
Van:  S.H. van Klink 
Betreft: Commissievragen betreffende de mogelijke sluiting (van delen) van Café 

Theehuis Bos en Hei 
Datum:  6 oktober 2018 
 
 
Geacht college, 
 
De VVD fractie heeft vernomen dat het Café Theehuis Bos en Hei, ook wel bekend als Jan Sint, in  
‘onmin’ leeft met enkele direct omwonenden. Van de eigenaar hebben wij begrepen dat de 
uitbater van gemeente Gooise Meren te horen heeft gekregen dat onder andere de speeltuin 
verwijderd moet worden. 
 
Nu zijn wij ons er van bewust dat Jan Sint niet op Huizer grondgebied gevestigd is, en dat 
gemeente Huizen hier geen zeggenschap over heeft. Dat neemt echter niet weg dat het voor veel 
jonge Huizers een groot gemis zal zijn wanneer de speeltuin van deze locatie zou sluiten. Al vele 
jaren maken inwoners van Huizen gebruik van de vele recreatieve mogelijkheden die dit 
etablissement biedt. Hoeveel Huizers hebben wel niet ooit in die speeltuin gespeeld? 
 
In verband hiermee heeft de fractie van de VVD een aantal vragen: 
1. Bent u als college op de hoogte, en zo ja op welke wijze, dat het Café Theehuis Bos en Hei 

door gemeente Gooise Meren gevraagd is om de speeltuin te verwijderen?  
2. Bent u het met ons eens dat de sluiting van de speeltuin een groot gemis zal zijn voor veel 

jonge Huizers, en het derhalve wenselijk is dat de speeltuin behouden blijft? 
3. Bent u bereid om, in het belang van vele jonge Huizer ingezetenen, bij de gemeente Gooise 

Meren te bepleiten dat de speeltuin van dit onder vele Huizers geliefde etablissement 
behouden moet blijven? Zo ja, wilt u ons op de hoogte houden van de uitkomsten van het 
contact met de gemeente Gooise Meren via een mededeling aan de commissie? 

 
Ik verzoek u om, zo mogelijk, schriftelijke beantwoording van deze commissievragen voor de 
commissievergadering. Mocht dat onverhoopt niet lukken, dan willen wij graag mondelinge 
beantwoording van mijn vragen in de commissievergadering. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
Sjoerd van Klink 
VVD‐fractie Huizen 


